
 

 

 

 
Verslag Najaars Ledenvergadering  
 
Het bestuur van KWPN regio Zeeland nodigt u van harte uit voor de Najaars 
Ledenvergadering op: 

Datum:   Donderdag 3 november 2022. 
Locatie:  De Zeeuwse verzekeringen 
   Park Veldzigt 57 te Middelburg 
Aanvang:  19.30 uur 
 

1. Opening.  
Perry heet iedereen welkom en opent de vergadering om 19.45 uur, Floor komt later. 
 
Afwezig met kennisgeving:  
Leunus van Lieren, Annemiek Picavet, Sjaak van de Vrie en Piet Huige. 
 
Aanwezig:  
Elles Koole en Arjan v/d Guchte, Marieke en Michael Rentmeester,  
Arjen de Meulmeester en Elisabeth Roelse, Ralph van Venrooy, Floor Dröge, 
Florine de Voogd, Livi en Petra Verschueren, Carla Haak, Sam Moens, Dicky Wieringa, Louis 
Reynierse, Jan Willem Koutstaal, Annemarie van ’t Veer, Jan de Feyter, Augusta Lantsheer, 
Perry Bogaard, Daniëlle Schouwenaar, Nadine Timmerman, Elisabeth Geluk en Peter de 
Meulmeester. 
 

2. Notulen Algemene Voorjaars Ledenvergadering van 24 maart 2022.  
Notulen worden zonder opmerkingen goedgekeurd en vastgesteld. 
 

3. Mededelingen en ingekomen stukken. 
Geen mededelingen en ingekomen stukken. 
 

4. Keuringen (terugblik en evaluatie). 
Tijdens de stamboekkeuring zijn er bij de dressuurmerries 6 ster geworden. Bij de 
springmerries zijn er 2 ster geworden, waarvan 2 keur. 
Tijdens de centrale keuring was er veel kwaliteit aanwezig. Er was 8 x een aanwijzing voor de 
NVK/NMK, zijn er 2 merries elite en 4 merries voorlopig keur geworden. 
Bij de Ibop waren er 9 van de 10 geslaagd. 
 
 
 
 



5. Activiteiten(kalender) 2023. 
 De ZDC staat na 1 oktober ingepland i.v.m. met de 3-jarige die waarschijnlijk vanaf 2023 

pas na 1 oktober (in het jaar dat ze 3 geworden zijn) gestart mogen worden.  
Vraag vanuit de leden is of de IBOP dan wel mag? Ralph beantwoord de vraag met dat 
de Ibop niet echt gezien wordt als wedstrijd maar als aanlegtest. 

 IBOP staat op 8 sept gepland. Vraag vanuit de leden of de IBOP verzet zou kunnen 
worden naar bijv. derde week sept. of nog een week later.  
Met net daarvoor de oefenibop i.p.v. eind augustus. 

 Hoe zit het met de hengstenkeuring van de (1e bez. 2,5 jarige hengsten en CO diverse 3-
jarige) hengsten. Floor en Ralph geven aan dat er goed contact is met andere bijv. Duitse 
stamboeken.  
Wanneer KWPN als enige deze stap zet kan dat betekenen dat er veel paarden naar de 
overige stamboeken verdwijnen.  
KWPN wil meer en meer selecteren onder het zadel.  
Er worden ook steeds meer mogelijkheden gecreëerd om op latere leeftijd in te 
stromen. Aandacht voor dit punt blijft actueel.  
 

SK en CK keuringsjaar 2023: 
Hoe is het dit jaar bij de leden bevallen of moeten we naar een andere opzet?  
Het bestuur heeft aangeven dat dit jaar goed bevallen is, echter de manier van stalling is niet 
voor herhaling vatbaar.  
Heel erg veel sjouw werk ‘voor een meestal dezelfde kleine groep mensen’, de 
bodembedekking van de stal was een probleem, geen tent over de stallen enz., enz. 
Conclusie is als de CK op dezelfde manier door gaat we 2 keuzes hebben. 
1) geen stallen. 
2) wel stallen na overleg met Piet, alleen dan zullen ze veel en veel duurder zijn, omdat dan 
het brengen, opbouwen en afbreken uitbesteed zal worden aan het verhuur bedrijf.  
Dit is qua box-huur prijs niet wenselijk. 
Marieke Rentmeester geeft aan dat ze een CK zonder stalling eigenlijk niet meer van deze 
tijd vindt. Diverse mensen zijn het hier mee eens. 
 
De vraag of de CK samen kan of net voor Jumping de Weel wordt gesteld, maar dit is helaas 
niet mogelijk qua keuringskalender KWPN en bijvoorbeeld ook de NMK. 
 
De vraag wordt geopperd vanuit de zaal om ook andere locaties nogmaals te onderzoeken. 
Zoals bijvoorbeeld Axel, Westdorpe, Kamperland e.d. 
Het bestuur gaat de komende tijd eerst evalueren met Piet Huige en daarna verder 
onderzoeken naar de mogelijkheden.  
In de voorjaarsvergadering zal dit punt weer op de agenda komen. 
 
Een andere mogelijkheid zou ook kunnen zijn om de SK en CK op 1 dag te houden en een 
aparte dag te organiseren (eind juli bijvoorbeeld) als een zogenoemde veulenkeuring. De 
mensen in de zaal zijn hier nog niet geheel enthousiast over. 
 
Besloten wordt om het “boxen probleem” verder te onderzoeken en in eerste instantie uit te 
gaan van een aparte SK en CK net als afgelopen seizoen. 
 
 
 



6. Begroting 2023. 
Er is niet veel veranderd ten opzichte van vorig jaar. Het aantal leden is wel iets gedaald.  
Begroting wordt goedgekeurd en vastgesteld. 
 

7. Mededelingen Ledenraad. 
Speerpunten jaarplan 2023: 
 Stijging ledentevredenheid en stabiel ledenbestand. 
 Groei dekkingen en registraties. 
 Genoomkenmerken uitbreiden met sport. 
 Groei aantal verkochte paarden/veulens online. 
 Kostenbeheersing. 

Evaluatie in de ledenraad in december over hoe verder te gaan met prok/d-oc voor springen 
en dressuur. Voor Gelderse tuigpaarden is d-oc niet mogelijk i.v.m. kleine populatie.  
D-oc geeft hogere betrouwbaarheid in verhouding tot Prok.  
Door de invoering van D-oc is het niet dat de populatie hierdoor gezonder is geworden. 
Aanvraag D-oc groeit gestaag. Dit jaar zijn er 2098 aanvragen, dit waren er vorig jaar 1700 
met ongeveer hetzelfde aantal registraties. 
Door leden wordt gevraagd om de termijn te verlengen om D-oc/prok naast elkaar te laten 
lopen. Dit wordt meegenomen naar de ledenraad. 
 

8. Mededelingen Fokkerijraad. 
Er wordt een filmpje getoond van de fokkerijraad. 
Stelling 1:  In hoeverre is het sportpredicaat een bijzonder predicaat? Is het nog wel van deze 
tijd of moet de grens verhoogd worden? 
Veel leden vinden dat het predicaatstelsel nog voldoet. Sommige willen wel meer verschil in 
de sport zien, maar de moeilijkheid daarbij is hoe de puntentelling opgezet moet worden. 
Stelling 2: Wanneer een merrie op de SK niet sterwaardig is op beweging, is het onmogelijk 
om via een aanlegtest binnen 6 maanden alsnog het elitepredicaat te bemachtigen. 
Veel leden zijn het hiermee oneens. 
Stelling 3: De uniformiteit in beoordelen van paarden bij de inspecteurs is ver te zoeken. 
Diverse leden waren het hiermee eens, maar diversen ook niet. 
Stelling 4: Het beoordelen van paarden wordt veel te veel gekoppeld aan de kwaliteit van de 
moederlijn. Paarden moeten beoordeeld worden zonder verdere kennis van de afkomst c.q. 
pedigree.  
Veel leden waren het hiermee eens. 
Stelling 5: De nieuwe fokwaarden op basis van DNA informatie zijn bijzonder nuttig en 
eigenlijk ook noodzakelijk om een snelle voortuitgang in onze fokkerij te realiseren en onze 
voorsprong als KWPN te behouden t.o.v. andere stamboeken. 
Veel leden zijn het hiermee eens. 
 

9. Bestuursverkiezing. 
Aftredend en niet herkiesbaar: Dhr P.J. (Perry) Boogaard. Het bestuur stelt voor om  
Dhr. P.M. (Peter) de Meulmeester te benoemen als voorzitter en draagt als kandidaat 
bestuursleden voor Mevr. E. (Elles) Kole en Dhr. J.W. (Jan Willem) Koutstaal.  
Het nieuwe bestuur wordt unaniem gekozen. 
Elisabeth neemt afscheid van het bestuur i.v.m. drukte is dit niet meer te combineren. 
Peter spreekt Perry toe en bedankt hem voor alle inzet de afgelopen 6 jaren. 
 
 



10. Hippisch Jongeren Platform Zeeland. 
 In april een trainingsweekend met Albert Voorn en Thamar Zweistra gehad. 
 Veulens kijken.  
 Met Floor en Henk een IBOP clinic op de CK verzorgd. 
 Petro gevraagd om paarden te beoordelen. 
 Kerstborrel volgt nog. 

Ledenaantal is iets teruggelopen. HJPZ leden zijn niet gelijk automatisch lid bij het KWPN. 
Vanuit HJPZ kijken of combi lidmaatschap HJPZ/KWPN geregeld kan worden. 
 

11. Rondvraag. 
 Arjen de Meulmeester: Is het mogelijk om de aanlevering van hengsten live te bekijken?  

Antwoord: Nee het kostenplaatje is hoog. Hoeveel er terug wordt gekeken staat niet in 
verhouding. Alleen het examen wordt uitgezonden. 

 Vraag uit publiek: Is er al een idee voor de workshop? Er wordt er een poll opgezet, 
maar alle ideeën zijn welkom. 

 Marieke Rentmeester vraagt of het KWPN regio Zeeland genoeg zichtbaar is op de 
sociale media. Bestuur zal dit punt in de bestuursvergaderingen meenemen. 
 

12. Sluiting.  
Perry bedankt iedereen voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering om 21.00 uur. 


